
Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 16 oktober 2024 18:30:59

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Hur kommer det sig att 50 miljoner kronor av våra skattepengar
hamnar i sjön när skola, vård och omsorg går på knäna. Var är er
planering och varför använder ni inte LEAN så det blir rätt från början.
De verksamheter som är lagstadgade är skola, vård och omsorg och
folkbibliotek. Finns inget lagstöd för att bedriva ett kulturhus. Alltså se
till att våra skattepengar går till det som är lagstadgat i första gand.

Till vem ställs
frågan? : Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M)

Förnamn: Eva
Efternamn: Kåvestam
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad





Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 17 oktober 2024 13:57:32

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Jag skulle vilja veta hur kommunen tänker ang den brända
tomten? Det är en skam för vår gågata att den står obebyggd
efter så lång tid . Det bör ligga i ert intresse att det händer något
där

Till vem ställs frågan? : Vet ej
Förnamn: Erika
Efternamn: Carlsson
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
Jag godkänner att
Ulricehamns kommun
får spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 17 oktober 2024 15:51:02

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Hej!
Hur kommer det sig att vi " gömmer" de finaste vi har nämligen
sjön Åsunden. När du kommer med bil eller cyklar från Skotteks
hållet mot centrum. Du ser inte sjön!!! för alla träd och buskar etc.
Hur kan de vara tillåtet att allt bara får växa igen ? Likadant från
andra hållet gamla 40:an vid Prångens camping ser du sjön Näää!!
Gör om gör rätt öppna upp mot sjön så att alla kan ta del av vår
vackra sjö..
mvh

Till vem ställs frågan?
: Vet ej

Förnamn: Tapio
Efternamn: Bryggås
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns kommun
får spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 17 oktober 2024 20:06:59

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Har ni någon gång funderat på att införa en separat ”trädgårdstunna”
till villaägare som skulle vilja ha det? Då skulle villaägare som idag
kör till återvinningen slippa göra det och det skulle även vara en
miljövinst. Naturligtvis skulle man få betala en avgift för att utnyttja
tjänsten. Om ni vill ta reda på hur det fungerar så finns det redan infört
i flera kommuner i Skåne, exempelvis i Ängelholm och Båstad.

Till vem ställs
frågan? : Miljö- och byggnämndens ordförande Kenneth Johansson (M)

Förnamn: Martin
Efternamn: Larsson
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad





Från: Ulricehamns kommun <elin.ohlsson@ulricehamn.se>  
Skickat: den 19 oktober 2024 16:25 
Till: Ulricehamns Kommun <kommun@ulricehamn.se> 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Sk ljusstöld är numera vanligt, alltså onormalt stark reklam och 
fasadbelysning på anläggningar under nattetid. Det dyker upp mer 
och mer av denna art i vårt samhälle. 
I Ulricehamn finns ett bra exempel vid en biltvätt vid Karlsnäs som har 
haft verksamhet i flera år. 
Skyltarna lyser oerhört starkt nattetid. 
Där borde kommunen kunna gå in med ett direktiv för att tona ner 
belysningen under "sovtid". 
Vare sig djur eller människor mår bra av detta fenomen.  

Till vem ställs frågan? : Miljö- och byggnämndens ordförande Kenneth Johansson (M) 
Förnamn: Bengt 
Efternamn: Birgersson 
Adress:  
Postnummer:   
Ort:  
Telefon:  
E-post: 
Jag godkänner att Ulricehamns 
kommun får spara mina 
kontaktuppgifter.: 

Markerad 

 



Från: Ulricehamns kommun <elin.ohlsson@ulricehamn.se>  
Skickat: den 20 oktober 2024 18:54 
Till: Ulricehamns Kommun <kommun@ulricehamn.se> 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Otrygghet i centrum 
Vi rör oss en hel del i centrum där vi också bor och reser en hel 
del kollektivt och där börjar otryggheten. 
Vid busstationen är det ofta 'upptaget' I busskurerna av diverse 
missbrukare och man drar sej för att stå där-är väldigt stökigt. 
Ser även vid flertalet tillfällen försäljning av diverse droger vid 
Ulricaparken. 
Detta problem med påverkade människor i centrum ser jag 
som väldigt otryggt för invånarna så min fråga är då: 
Utifrån detta så vad gör kommunen för att invånarna ska känna 
sej trygga i Ulricehamn. 

Till vem ställs frågan? : Vet ej 
Förnamn: Torbjörn 
Efternamn: Jonsson 
Adress:  
Postnummer:  
Ort:  
Telefon:  
E-post: 
Jag godkänner att Ulricehamns kommun 
får spara mina kontaktuppgifter.: Markerad 

 



Från: Ulricehamns kommun <elin.ohlsson@ulricehamn.se>  
Skickat: den 20 oktober 2024 11:06 
Till: Ulricehamns Kommun <kommun@ulricehamn.se> 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Bakgrund 
Under många år har lokaler för den anpassade skolan varit lågprioriterad 
fråga i kommunen hos beslutsfattare. Trots att elevantalet i den anpassade 
skolan ökat kraftigt och behoven är stora, har frågan om att skapa tillräckligt 
med ändamålsenliga, tillgängliga och inkluderande lokaler för dessa elever 
inte fått den uppmärksamhet och det engagemang som krävs. Tyvärr är det 
inte första gången vi från brukarrådet behöver lyfta frågan kring förslag på 
extremt olämpliga lokaler för eleverna i den anpassade skolan men vi hoppas 
innerligt att det är den sista. 

Fråga 
Hur motiverar ni beslutet att inte tillhandahålla fler lämpliga lokaler för elever 
i den anpassade skolan, trots ett kraftigt ökat elevantal, i strid med skollagens 
krav på att skolan ska erbjuda en trygg, tillgänglig och ändamålsenlig lärmiljö 
för alla elever (§ 2 kap. 35 §)? Den i dagsläget föreslagna lokalen saknar 
fönster och är inte i anslutning till den vanliga skolbyggnaden, vilket går emot 
både arbetsmiljölagens krav och principerna om inkludering och delaktighet 
enligt Salamanca-deklarationen, som tydligt framhåller att utbildningen ska 
anpassas efter elevernas behov, inte tvärtom. Vad innebär beslutet för 
elevernas rätt till en plats i den anpassade skolan om det inte finns tillräckligt 
med lämpliga lokaler? Skollagen (kapitel 7, § 5) anger att alla elever har rätt 
till den utbildning som bäst tillgodoser deras behov – hur säkerställer ni att 
detta beslut inte inskränker den rätten? 
/Föräldrarepresentanter från brukarrådet, anpassade skolan. 

Till vem ställs frågan? : Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) 
Förnamn: Emma 
Efternamn: Arvidsson 
Adress:  
Postnummer:  
Ort:  
Telefon:  
E-post: 
Jag godkänner att 
Ulricehamns kommun får 
spara mina 
kontaktuppgifter.: 

Markerad 
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